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PROTOKÓŁ  NR  III/06 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  28 grudnia  2006 roku 

 
 
III Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 15 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 

1. Sprawy  regulaminowe 
a) otwarcie sesji, 
b) uchwalenie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

3. Realizacja uchwały Nr XXIX/260/05 w sprawie zasad udzielania pomocy 
społecznej w formie dożywiania dzieci i młodzieży w szkołach, dzieci młodszych, 
osób starszych, chorych, niepełnosprawnych w Kostrzynie nad Odrą 

4. Informacja na temat  Miejskiego Programu  Zapobiegania Patologiom. 

5. Podjęcie uchwał Rady Miasta w sprawach :  

a) zmian Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 9) 

b) przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
Programu, Przeciwdziałania Narkomani, programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Miejskiego programu Zapobiegania Patologiom na rok 2007 
(druk nr 1) 

c) Przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie nad 
Odrą na rok 2007 (druk nr 2) 

d) Warunków odpłatności za pomoc w formie posiłku udzielonego w ramach 
wieloletniego „pomoc państwa w zakresie dożywania” (druk nr 3) 

e) Szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, trybu ich pobierania oraz zasad częściowego 
lub całkowitego zwolnienia z opłat (druk nr 4) 

f) Określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
Środowiskowym Domu Samopomocy w Kostrzynie nad Odrą ( druk nr 5 ), 

g) Ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę 
oraz zasady przyznawania dodatków w 2007 roku nauczycielom zatrudnionym 
w oświatowych jednostkach organizacyjnych Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk 
nr 6) 
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h) zmiany uchwały nr XXV/315/05 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 8 
grudnia 2005 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia przedszkoli 
publicznych prowadzonych przez Miasto Kostrzyn nad Odrą ( druk nr 7)  

i) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowo-kanalizacyjnych (druk nr 8) 

j)  upoważnienia Przewodniczącego Rady Miasta do dokonywania czynności z 
zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Miasta Kostrzyna (druk nr 10) 

k) wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 11) 

l) ustalenia diet za udział w pracach Rady Miasta i jej organów (druk Nr 12) 

m) wyznaczenia przedstawiciela miasta do Zgromadzenia  Celowego  Związku 
Gmin CZG-12 (druk nr 13),  

n) zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i  za zbiorowe 
odprowadzanie ścieków  w mieście Kostrzyn nad Odrą. 

6. Interpelacje i wnioski. 

7. Sprawy różne. 
 
Ad. 1 - Sprawy  regulaminowe 
 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 14.00 dokonał otwarcia obrad 
sesji w Sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych 
oraz  Kostrzyńskim Centrum  Wspierania  Biznesu.   
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji  
 
Na obrady sesji przybyła Radna Bożena Gęzikiewicz. Aktualna ilość radnych 
biorących  udział w posiedzeniu -  15 radnych. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, że porządek obrad sesji Radni 
otrzymali przed dzisiejszą sesją i zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby wystąpić z 
wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad sesji.  

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zgłosił wnioski w sprawach : 

1) wykreślenia z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia diet 
za udział w pracach Rady Miasta i jej organów (druk Nr 12), uzasadniając swój 
wniosek, tym iż porządek obrad sesji jest zbyt obciążony, a projekt tej uchwały 
nie musi być podjęty na dzisiejszej sesji. 

2) Wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie obsługi 
prawnej Rady Miasta, w pkt. 5 k). 

 
Radna Stefania Martynowicz poinformowała, że tylko Komisja Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów dyskutowała nad tematem dotyczącym obsługi prawnej 
Rady Miasta,  natomiast Komisja Spraw Społecznych nie zajmowała się tym 
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zagadnieniem. Ponadto przedłożenie przez Przewodniczącego Rady projektu uchwały 
na sesję zaskakuje radnych, ponieważ dyskusja na Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Finansów zakończył się niczym. Komisja nie wnioskowała  o przedłożenie na sesji 
projektu  Uchwały w tej sprawie. Radna wnioskowała, aby nie ujmować w porządku 
obrad sesji powyższej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz nie zgodził się z wypowiedzią Radnej, 
twierdząc, że dyskusja zakończyła się głosowaniem, które nie przyniosło 
rozstrzygnięcia. 
  
Burmistrz Miasta Andrzej Kunt powiedział, że :” może Państwo Radni znacie, ale ja 
nie znam projektu uchwały, nie wiem o co chodzi więc może ktoś przedstawi projekt 
uchwały.” 
 
Radna S. Martynowicz również zwróciła się o przedstawienie projektu uchwały, 
ponieważ radni nie znają treści uchwały i nie wiedzą nad czym mają głosować. 
 
Wiceprzewodniczący Rady M. Jaszcz rozdał projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Rady A. Żołna przeczytał treść projektu uchwały w sprawie 
obsługi prawnej Rady Miasta. 
 
Burmistrz A. Kunt stwierdził, że  projekt ten nie może być zrealizowany z kilku 
powodów, tj.:  
1) § 35 Statutu Miasta przywołany w projekcie uchwały dotyczy zapewnienia Radzie  

przez Burmistrza wszelkiej pomocy technicznej i organizacyjnej w przygotowaniu 
i odbyciu sesji, co jest realizowane od wielu lat. 

2) Zapis w § 1 projektu uchwały, w którym zobowiązuje się Burmistrza do zawarcia 
umowy cywilnoprawnej z podmiotem wskazanym przez Radę w celu świadczenia 
obsługi prawnej, jest wkraczaniem w kompetencje burmistrza. Ponadto  
podejmowanie takich decyzji wiąże się z konsekwencjami finansowymi.  

Burmistrz był zdania, że Rada nie może wymuszać na burmistrzu decyzji 
finansowych. Projekt budżetu na 2007 rok, który radni otrzymali został już 
zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową. W projekcie budżetu nie ujęto 
środków na zatrudnienie dodatkowego prawnika. Propozycja  Przewodniczącego  jest 
dublowaniem funkcji, które są już wykonywane. Natomiast Rada Miasta nie ma 
uprawnień do wskazywania Burmistrzowi dodatkowych wydatków. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, że Statut Miasta przewiduje takie 
działania, czego przykładem jest art. 110 o działaniu Komisji Rewizyjnej, który 
przewiduje możliwość korzystania z porad i opinii ekspertów opłacanych z budżetu 
miasta. Zdaniem Przewodniczącego Rady takie uprawnienia można rozszerzyć 
również na obsługę całej Rady. Środki z budżetu na ten cel byłyby symboliczne. 
Przewodniczący uznał, iż Rada Miasta nie zamierza wchodzić w kompetencje 
finansowe burmistrza, tylko chciałaby zapewnić sobie autonomię, jako odrębny organ.  
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Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, że przedstawienie projektu uchwały wiąże się z  
konsekwencjami finansowymi. Natomiast koszty obsługi prawnej mogą być różne, 
ponieważ usługi kancelarii prawnej są droższe i tańsze. Burmistrz stwierdził, że taki 
precedens może spowodować, że na kolejnej sesji Rada może wystąpić o zatrudnienie 
np. drugiego skarbnika, naczelnika wydziału itd. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie wnioski w sprawach : 

1) wykreślenia z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia diet za 
udział w pracach Rady Miasta i jej organów (druk Nr 12),  

Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 9 radnych, 6 radnych 
głosowało przeciw. 

2) Wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie obsługi 
prawnej Rady Miasta, w pkt. 5 k). 

Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 8 radnych, 7 radnych 
głosowało przeciw. 

 

Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie zmieniony 
porządek obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty stosunkiem głosów – 8 „za” i 7 „przeciw”. 

 
Kolejnym punktem porządku obrad sesji  było przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
Protokół z II sesji Rady Miasta z 6 grudnia 2006 roku został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 2 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 6 grudnia do 28 grudnia 

2006 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt (sprawozdanie z działalności 
Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

Radny M. Jaszcz zwrócił się, aby w związku z zakończeniem inwestycji pn. „Remont 
drogi ul Głównej”, wykonać zakończenie chodnika przy skrzyżowaniu z ul. 
Drzewicką, bądź przesunięcia przejścia dla pieszych, co w obecnym stanie nie jest 
prawidłowe. 

Radny M. Jaszcz zwrócił się o przedstawienie bliższych informacji na temat odbytego 
spotkania z inwestorami z Niemiec i Hiszpanii. 

 

Burmistrz Miasta A. Kutn wyjaśnił, że roboty na ul. Głównej zostały zakończone, ale 
nie było jeszcze odbioru robót, a więc wszytko jest do skorygowania. Spotkania z 
inwestorami dotyczyły przyszłych inwestycji w Kostrzynie. Inwestor z Hiszpanii na 
działce 20 ha uruchomi zakład zajmujący się produkcją biopaliw, natomiast inwestor z 
Niemiec na działce 1 ha będzie zajmował się  recyklingiem materiałów plastikowych. 
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Radny A. Bogdański zapytał, czy w związku z zakończeniem i odbiorem końcowym 
remontu i rozbudowy „Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskim Centrum  Wspierania  Biznesu” nie będą 
wydatkowe już żadne środki na modernizację tego obiektu ? 

 

Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, że wszystkie prace zostały już wykonane, łącznie 
z hydrantami. Natomiast będą wykonywane prace pogwarancyjne. 

 

Ad. 3 - Realizacja uchwały Nr XXIX/260/05 w sprawie zasad udzielania pomocy 
społecznej w formie dożywiania dzieci i młodzieży w szkołach, dzieci 
młodszych, osób starszych, chorych, niepełnosprawnych                                   
w Kostrzynie nad Odrą 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej pani Bogumiła Rybińska w formie prezentacji 
audiowizualnej przedstawiła informację z realizacji uchwały Nr XXIX/260/05 w 
sprawie zasad udzielania pomocy społecznej w formie dożywiania dzieci i młodzieży 
w szkołach, dzieci młodszych, osób starszych, chorych, niepełnosprawnych                         
w Kostrzynie nad Odrą (informacja pisemna stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad. 4  - Informacja na temat  Miejskiego Programu  Zapobiegania Patologiom. 

 

Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił informację na temat  Miejskiego Programu  
Zapobiegania Patologiom w formie prezentacji audiowizualnej (informacja pisemna 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Radny M. Jaszcz stwierdził, że w pkt. 7 przedstawionego materiał, jest informacja, że 
program realizuje również policja w formie pogadanek, spotkań z rodzicami. Zdaniem 
Radnego ilość spotkań jest zbyt mała w stosunku do potrzeb.  

Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Opieki pani M. Brenk wyjaśniła, że spotkania 
grupowe są organizowane na wniosek nauczycieli, a także prowadzone są rozmowy 
indywidualne. Spotkania odbywają się systematycznie. 

 

 

Ad. 5 -  Podjęcie uchwał Rady Miasta. 

a) Projekt uchwały w sprawie zmian Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn nad Odrą 
(druk nr 9) 

 

Radny P. Tadla stwierdził, że w sprawozdaniu z działalności burmistrza była podana 
informacja o zakończeniu inwestycji pn. „Europejskie Centrum Spotkań Seniorów i 
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Osób Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskie Centrum  Wspierania  Biznesu”.                   
W związku z powyższym Radny zwrócił się o wyjaśnienie ujętych w projekcie 
uchwały środków  w wysokości 100 tys. zł  na zakończenie remontu i rozbudowy 
Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych oraz 
Kostrzyńskiego Centrum Wspierania Biznesu.  

 

Skarbnik Miasta W. Dudziak wyjaśniła, że są to środki kończące realizację tej 
inwestycji łącznie ze środkami w wysokości 150 tys. zł ujętymi w projekcie budżetu, 
które zawarte były w ramach całego projektu. 

 

Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za” przy 1 głosie „wstrzymującym” – podjęła Uchwałę Nr III/9/06  w sprawie zmian 
Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn nad Odrą, która stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu z sesji. 

 

b) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, Programu, Przeciwdziałania Narkomani, programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Miejskiego programu Zapobiegania 
Patologiom na rok 2007 (druk nr 1) 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów P. Tadla poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W trakcie dyskusji nad 
projektem uchwały zgłoszono wniosek o opracowanie programu w zakresie 
prowadzenia edukacji rodziców na temat rozwiązywania problemów z młodzieżą. 

 

Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr III/10/06  w sprawie programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Programu, Przeciwdziałania Narkomani, 
programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Miejskiego programu 
Zapobiegania Patologiom na rok 2007, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu z 
sesji. 

 

c) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
w Kostrzynie nad Odrą na rok 2007 (druk nr 2) 

 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych A. Bogdański poinformował, że Komisja 
wnioskowała, aby  

1) w § 6 w pkt. 6 –dopisać : „w skład której wchodzi 4 radnych Rady Miasta” 
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2) w  § 5 pkt. 5 a) otrzymuje brzmienie : organizacja szkolenia dzieci, młodzieży i 
seniorów w sekcjach sportowych”, czyli bez zapisu „uzdolnionych sportowo” 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów P. Tadla stwierdził, że 
Komisja również była podobnego zdania, z tym, że podczas szkolenia z zakresu ustaw 
o finansach publicznych uzyskano informację dotyczące zasad udzielania dotacji dla 
organizacji pozarządowych. Z uzyskanych informacji, wynika, że Rada Miasta nie 
może finansować z budżetu miasta organizacje, których Statut określa prowadzenie 
działalności gospodarczej, czyli zarobkowej. W związku z powyższym zasadnym było 
by zrezygnować z zapisu „i seniorów”, mimo iż Komisja zgłosiła wniosek odmienny. 
 
Radny P. Tadla zgłosił wniosek, aby nie wprowadzać w  § 5 pkt. 5 a) projektu 
uchwały zapisu  w brzmieniu „ i seniorów”. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, że przedstawione informacje na szkoleniu 
radnych, są nieścisłe. Organizacje pozarządowe mogą prowadzić działalność 
gospodarczą, tylko nie mogą z tego tytułu osiągać zysków. Burmistrz przedstawił 
opinię prawną w tej sprawie, którą przekazał na ręce Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Burmistrz stwierdził, że prowadzący szkolenie z 
RIO powoływał się na ustawę, która dotyczy zakazu prowadzenia działalności 
gospodarczej w tym samym zakresie, w jakim prowadzi działalność pożytku 
publicznego. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, że osoba szkoląca radnych 
jednoznacznie określiła, że z budżetu miasta nie można finansować organizacji, które 
w statutowej działalności mają zapis o prowadzeniu działalności gospodarczej. 
 
Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Opieki M. Brenk stwierdziła, że zasięgnęła opinii  
również od pracownika Regionalnej Izby Obrachunkowej, który wyraził odmienną 
opinię w tej sprawie. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się do Burmistrza Miasta o dostarczenie 
wszystkim radnym opinii, którą przedstawił na sesji i przekazał tylko Radnemu                
P. Tadli. 
 
Radny M. Jaszcz wnioskował, aby pozostawić : „organizacja szkolenia dzieci, 
młodzieży i seniorów w sekcjach sportowych”, ponieważ ten zapis do niczego Rady 
nie zobowiązuje. 
 
Radny A. Bogdański stwierdził, że taki zapis pozwala na ubieganie się o środki z 
budżetu miasta, które w projekcie budżetu są ujęte w wysokości 175 tys. zł 
 
Skarbnik Miasta W. Dudziak wyjaśniła, że w projekcie budżetu na 2007 rok są 
zaproponowane środki w wysokości 175 tys. zł na  organizacje szkolenia dzieci, 
młodzieży w sekcjach sportowych. Jeśli Rada Miasta dokona zmiany w projekcie 
uchwały i ujmie zapis „i seniorów”, to wówczas należy dokonać autopoprawki w 
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budżecie miasta. Można uzupełnić zapis o wyraz „i seniorów” w ramach 175 tys. zł, 
lub wskazać inne źródło wydatków. 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka może 
być wprowadzona przed podjęciem uchwały w sprawie budżetu miasta na 2007 rok ? 
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, że wypracowane wnioski przez Komisje są rozpatrywane 
przez burmistrza i po uzyskaniu pozytywnej opinii zgłaszane, jako autopoprawki 
burmistrza do projektu budżetu. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zapytał,  czy podjęcie uchwały, w której zakres 
prowadzenia organizacji szkoleń zostanie poszerzony o seniorów, będzie uprawniało 
do wydatkowania środków na ten cel w ramach prowizorium budżetowego. 
 
Burmistrz A. Kunt zapewnił, że nie ma takiej możliwości. 
 
Radny P. Tadla wycofał wniosek o nie wprowadzanie w  § 5 pkt. 5 a) projektu 
uchwały zapisu  w brzmieniu „ i seniorów”, przychylając się do wniosku Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 
 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie wnioski obu Komisji, tj : 
1) w § 6 w pkt. 6 –dopisać : „w skład której wchodzi 4 radnych Rady Miasta” 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” -  przyjęła wniosek. 
 
2) w  § 5 pkt. 5 a) otrzymuje brzmienie : organizacja szkolenia dzieci, młodzieży i 

seniorów w sekcjach sportowych”,  

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” przy 2 głosach „wstrzymujących” -  przyjęła wniosek. 
 

Następnie poddano pod głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” przy 2 głosach „wstrzymujących” – podjęła Uchwałę Nr III/11/06 w sprawie 
przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie nad Odrą na rok 2007, 
która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

d) Projekt uchwały w sprawie warunków odpłatności za pomoc w formie posiłku 
udzielonego w ramach wieloletniego „pomoc państwa w zakresie dożywania” 
(druk nr 3) 

 

Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr III/12/06  w sprawie warunków odpłatności za pomoc w 
formie posiłku udzielonego w ramach wieloletniego „pomoc państwa w zakresie 
dożywania” , która stanowi załącznik nr 8 do protokołu z sesji. 

 

e) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, trybu ich pobierania oraz 
zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat (druk nr 4) 

 

Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr III/13/06 w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 
trybu ich pobierania oraz zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, która 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu z sesji. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy w Kostrzynie nad 
Odrą ( druk nr 5 ), 

Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr III/14/06  w sprawie określenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy w 
Kostrzynie nad Odrą, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu z sesji. 

 

g) Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady 
wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania dodatków w 2007 roku 
nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 6) 

Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr III/15/06  w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
niektóre zasady wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania dodatków w 2007 
roku nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych Miasta 
Kostrzyn nad Odrą, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu z sesji. 

 

h) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/315/05 Rady Miasta Kostrzyn 
nad Odrą z dnia 8 grudnia 2005 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto Kostrzyn nad Odrą                    
(druk nr 7)  



 10

 

Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr III/16/06  w sprawie zmiany uchwały nr XXV/315/05 Rady 
Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 8 grudnia 2005 r. w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto Kostrzyn nad Odrą                    
która stanowi załącznik nr 11 do protokołu z sesji. 

 

i) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowo-kanalizacyjnych (druk nr 8) 

Projekt wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowo-
kanalizacyjnych przedstawił w formie audiowizualnej Prezes MZK So z o.o Olgierd 
Kłaptocz. 

Radna M. Nowakowska zapytała, czy wdrożenie planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowo-kanalizacyjnych wiąże się z podwyższeniem ceny wody i 
ścieków. 

 

Prezes O. Kłaptocz wyjaśnił, że plan inwestycyjny na lata 2006-2007 został 
uwzględniony w proponowanej taryfie. Natomiast plany inwestycje na kolejne lata nie 
zostały uwzględnione.  

 

Radny P. Tadla zwrócił się z pytaniem, na ile przedłożony plany ukierunkowany jest 
na rozwój gospodarczy, a nie tylko na zapotrzebowanie mieszkańców. 

 

Prezes O. Kłaptocz wyjaśnił, że MZK zaplanowały budowę wodociągu od                      
ul. Narutowicza , Chopina  do I obszaru strefy, co pozwoli na zaopatrzenie w wodę 
dodatkowych odbiorców. Inwestycje komercyjne są dla przedsiębiorstwa opłacalne, 
dlatego też nie zdarzyło się, aby MZK odmówiło dostawy wody i odprowadzania 
ścieków. 

 

Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr III/17/06  w sprawie uchwalenia wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowo-kanalizacyjnych która stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu z sesji. 

 

j)  Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miasta do 
dokonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Miasta 
Kostrzyna (druk nr 10) 
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Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr III/18/06  w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady 
Miasta do dokonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Miasta, 
która stanowi załącznik nr 13 do protokołu z sesji. 

 

k) Projekt uchwały w sprawie obsługi prawnej Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz odnosząc się do wcześniejszej wypowiedzi 
Burmistrza, że Rada Miasta działając w ten sposób, może stworzyć precedens do 
wydawania pieniędzy z budżetu miasta na wskazane przez siebie cele – przytoczył             
§ 35 Statutu Miasta, w którym burmistrz obowiązany jest udzielić Radzie wszelkiej 
pomocy technicznej i organizacyjnej w przygotowaniu odbyciu sesji. Ponadto zapis 
dotyczący uprawnień Komisji Rewizyjnej do zatrudnia ekspertów i fachowców ze 
środków budżetu miasta jest przykładem, że Rada ma takie uprawnienia. 

Przewodniczący dodał, że poprzednia Rada Miasta także zgłaszała problemy 
dotyczące kwestii prawnych i sporów w tym zakresie. Obecna Rada podczas swojej 
działalności również napotkała się na odmienne opinie  prawne. Natomiast radca 
prawny Urzędu Miasta nie dysponuje czasem, tak aby być dostępnym dla Rady w 
każdej niezbędnej sytuacji. 

 

Radny Michał Kunt stwierdził, że na poprzedniej sesji Rada Miasta podjęła uchwały, 
mimo poważnych zastrzeżeń prawnych. Obecnie Rada debatuje nad projektem 
Uchwały, który już przez organ wykonawczy, czyli burmistrza, został określony za 
niewykonalny.  Na obydwu komisjach temat ten był poruszany, ale nie uzyskał 
pozytywnej opinii. W tym przypadku nie wzięto zdania Komisji pod uwagę.  
Natomiast projekt uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych, który również był 
omawiany, został wykreślony z porządku obrad sesji. Zdaniem radnego nie liczenie się 
ze zdaniem i opiniami Komisji, jest naruszeniem dobrych obyczajów i narażeniem się 
na zarzut jawności życia publicznego. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz sprostował wypowiedź Radnego, twierdząc, że 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów nie zajęła jednoznacznego stanowiska w 
sprawie  wydzielenia obsługi prawnej dla rady miasta, ponieważ stosunek głosów był : 
3 „za” i 3 „przeciw”.  

 

Radca Prawny Urzędu Miasta pan T. Wojcieszyński przedstawił zastrzeżenia do 
podjęcie powyższej uchwały, tj.: 

1) przywołany w podstawie prawnej § 35 Statutu Miasta brzmi, następująco : 
„burmistrz obowiązany jest udzielić Radzie wszelkiej pomocy technicznej i 
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organizacyjnej w przygotowaniu odbyciu sesji.” Powołanie się na ten paragraf jest 
nadużyciem.  

2) Przytaczanie art. 110 ust. dotyczący Komisji Rewizyjnej, która może korzystać z 
porad fachowców w formie pomocy doraźnej. 

 
Natomiast  § 2 projektu uchwały, w którym upoważnia się Przewodniczącego Rady do  
wskazania w imieniu Rady Miasta podmiotu świadczącego obsługę prawną, jest 
wykroczeniem poza kompetencje Przewodniczącego, ponieważ art. 19 ust.2 ustawy o 
samorządzie gminnym mówi, że zadaniem przewodniczącego jest wyłącznie 
organizowanie pracy rady oraz prowadzenie obrad rady. Wskazanie określonego 
podmiotu wiąże się ze skutkami finansowymi, które też powinny być określone w 
uchwale. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz wyjaśnił, że § 2 projektu uchwały miał na celu 
usprawnienie wykonania tej uchwały. Przewodniczący ustosunkowując się do 
powyższej wypowiedzi radcy prawnego - zaproponował wykreślenie § 2, i 
przekazanie tego uprawienia radzie miasta, która kolegialnie wskazałaby ten podmiot. 
 
Radca prawny Urzędu T. Wojcieszyńki był zdania, że w jego ocenie brak jest podstaw 
prawnych do podjęcia przedstawionej uchwały. Jeśli Rada Miasta podejmie niniejszą  
uchwały, to zapis o upoważnieniu Przewodniczącego Rady, jest kolejnym 
naruszeniem prawa. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się o wskazanie przeciwwskazań  
podjęcia niniejszej uchwały. 
 

Burmistrz A. Kunt stwierdził, że rolą burmistrza i  radcy prawnego jest przestrzeganie 
prawa. Ponadto podjęcie uchwały, która niesie za sobą zmianę wydatków w budżecie 
miasta, wiąże się ze wskazaniem źródła dochodów. Wniosek o zmianę projektu 
budżetu kierowany jest do burmistrza, który może być przyjęty, ale tylko w formie 
autopoprawek burmistrza. 

 
Przewodniczący rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie z 
projektu uchwały § 2 w brzmieniu : „Do wskazania w imieniu Rady Miasta podmiotu 
świadczącego obsługę prawną upoważnia się Przewodniczącego Rady Miasta”.  

Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 7 radnych, 8 radnych 
wstrzymało się od głosowania. 

 

Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie obsługi prawnej Rady Miasta. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 7 głosami 
„za”, 7 głosami „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym” – nie podjęła uchwały. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu z sesji. 
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l) Projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą 
(druk nr 11) 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów pan P. Tadla 
przedstawił tok dyskusji z posiedzenia Komisji, a następnie wniosek Komisji, aby 
wynagrodzenie Burmistrza Miasta utrzymać na dotychczasowym poziomie.  

 

Radny J. Sak zgłosił wniosek o podwyższenie wynagrodzenia zasadniczego burmistrza 
o 300 zł. Wniosek o podwyższenie wynagrodzenia zasadniczego został zgłoszony 
przez Komisję Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
wersji zaproponowanej przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

W związku  z tym, iż Rada Miasta  8  głosami „za”, 7 głosami  „wstrzymującymi” 
podjęła uchwałę w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą, w 
której wysokość wynagrodzenia burmistrza pozostaje na poziomie dotychczasowym – 
Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęła Uchwałę Nr III/19/06  w sprawie 
wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą, która stanowi załącznik nr 15 
do protokołu z sesji. 

 

Radna B. Gęzikiewicz zwróciła się do Przewodniczącego Rady Miasta o wyjaśnienie 
przyczyn wykreślenia z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia 
diet za udział w pracach Rady Miasta i jej organów. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz wyjaśnił, że projekt uchwały w tej sprawie nic 
nie wnosił, ponieważ obie Komisje nie wnioskowały o zmianę diet, dlatego też 
uznano, iż nie musi być przez Radę podejmowana. 

 

Radna B. Gęzikiewicz zwróciła się wyjaśnienie, czy wysokość diet radnych będzie 
utrzymania na tym samym poziomie, ponieważ uległa zmianie stawka bazowa . 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz wyjaśnił, że stawki zostały określone na 
początku poprzedniej kadencji, a obecne diety pozostają na tym samym poziomie 
procentowym z uwzględnieniem indeksacji. 

 

m) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela miasta do Zgromadzenia  
Celowego  Związku Gmin CZG-12 (druk nr 13),  

 

Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr III/20/06  w sprawie wyznaczenia przedstawiciela miasta 
do Zgromadzenia  Celowego  Związku Gmin CZG-12, która stanowi załącznik nr 15 
do protokołu z sesji. 

 

n) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i  za zbiorowe odprowadzanie ścieków  w mieście Kostrzyn nad Odrą. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji audiowizualnej przedstawił Prezes MZK                
Sp. z o.o Olgierd Kłaptocz. 

 

Radny A. Bogdański zwrócił się o podanie powodów niskiego zużycia wody i  
ścieków przez mieszkańców. Radny stwierdził, że z informacji podanych przez 
Prezesa wynika, że  czteroosobowa rodzina ponosi koszty z tego tytułu w wysokości 
66 zł miesięcznie.  Radny dodał, iż koszty ponoszone przez jego rodzinę, to 140 zł 
miesięcznie. 

 

Prezes MZK O. Kłaptocz stwierdził, że przedstawione wskaźniki zużycia wody 
zostały wyliczony na podstawie danych z Kostrzyna i przeciętnych wskaźników na 
jednego mieszkańca Kostrzyna. 

 

Radny R. Andrys zapytał, czy w sprawie zadłużenia z tytułu opłat za wodę i ścieki 
były prowadzone rozmowy z dyrektorem SPZOZ na temat wprowadzenia 
oszczędności, aby nie zwiększać zadłużenia, które obciąża wszystkich mieszkańców w 
cenie wody i ścieków. Radny zwrócił się o wyjaśnienie, od ilu lat przedsiębiorstwo 
uwzględnia rezerwy na należności nieregularne i czy jest to wartość narastająca ? 

 

Prezes MZK O. Kłaptocz wyjaśnił, że rezerwa jest pojęciem księgowym i dotyczy 
zaległości, które od trzech lat są narastające. Ponadto wyjaśnił, że SPZOZ ma własne 
ujęcie wody, a więc przedsiębiorstwo wodno-kanalizacyjne świadczy im usługi tylko 
w zakresie odprowadzania ścieków. Prowadzone są rozmowy z dyrektorem szpitala, 
dzięki czemu część należności zostało już ściągniętych. Wysokość rezerwy 
uwzględnionej przy obliczaniu taryfy cen stanowi tylko część zaległych należności. 
Zadłużenie SPZOZ przekracza kwotę 500 tys. zł. 

 

Radny R. Andrys stwierdził, że jego pytanie dotyczyło, czy Prezes MZK prowadzi 
działania w celu obniżenia kosztów, aby w przyszłości odbiorca płacił mniej za 
dostawę wody i odprowadzanie ścieków ? 
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Prezes O. Kłaptocz wyjaśnił, że MZK pozyskują nowych odbiorców, co ma wpływ na 
zmniejszenie kosztów. Są również czynniki, które w latach 2002-2005, takie jak 
amortyzacja i podatek od nieruchomości, które zwiększają koszty.  

 

Radny P. Tadla zwrócił się o podanie głównych czynników cenotwórczych, a także, 
czy przeprowadzano kalkulacje kosztów przy podwojonej wydajności MZK ? 

Prezes wyjaśnił, że badano zasadność przedstawionych kosztów przez MZK i nie 
wzniesiono zastrzeżeń. Natomiast nikt nie dokonywał kalkulacji kosztów przy 
zwiększeniu wydajności. 

 

Radny P. Tadla zapytał, czy inwestycja hiszpańskiego inwestora mogłaby 
spowodować odroczenie wprowadzenia nowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i odprowadzania ścieków ? 

Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, że inwestor hiszpański nie będzie nowym klientem MZK, 
ponieważ będzie czerpał w wodę z rzeki i odprowadzał również do rzeki.  

Prezes MZK wyjaśnił, że w tabelach C1 i C2, załączonych do wniosku, ujęto koszty  
zaopatrzenia w wodę  i odprowadzania ścieków. Do głównych czynników 
cenotwórczych należą : amortyzacja, zużycie materiałów i energii, usługi obce, 
podatki wynagrodzenia, ubezpieczenia społeczne i inne świadczenia. 

 

Radny M. Kunt  stwierdził, że nie podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf 
opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i  za zbiorowe odprowadzanie ścieków                  
w mieście Kostrzyn nad Odrą, wiąże się z dopłatą z budżetu miasta w wysokości 400 
tys. zł.,  w związku z powyższym należałoby zrezygnować z jakiejś inwestycji. 
Dopłata do wysokości  pierwotnej ceny obejmie wszystkich mieszkańców, a osoby 
najbiedniejsze uzyskują już pomoc w formie  dodatków mieszkaniowych. 

 

Radny R. Andrys zwrócił uwagę, że w przypadku nie podjęcia uchwały przez Radę 
Miasta, proponowane taryfy wejdą automatycznie po 72 dniach, czyli obowiązywanie 
nowych cen będzie przesunięte w czasie.                    

 

Prezes O. Kłaptocz wyjaśnił, że nie nastąpi przesunięcia w czasie, ponieważ termin 72 
dni liczy się od dnia złożenia wniosku. 

 

Przewodniczący  Rady M. Tatarewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 9 głosami 
„za”, 1 głosem „przeciwnym”, 5 głosami „wstrzymującymi” - podjęła Uchwałę                  
Nr III/21/06  w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i  
za zbiorowe odprowadzanie ścieków  w mieście Kostrzyn nad Odrą, która stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu z sesji. 



 16

Ad. 6 - Interpelacje i wnioski. 

 

Radny J. Sak zgłosił wniosek (na piśmie) w sprawie przejęcia przez miasto Kostrzyn 
budowy basenu i podjęcia starań o pozyskanie środków z Unii Europejskiej oraz 
Totalizatora Sportowego. 

 

Ad. 7 – Sprawy różne. 

 

Radny B. Samosionek zgłosił wnioski w sprawie zwołania w trybie pilnym 
nadzwyczajnej sesji Rady Miasta poświęconej szpitalowi w Kostrzynie nad Odrą. 
Ponadto radny proponował, aby na każdą sesję Rady Miasta zapraszać dyrektora 
SPZOZ. 

Burmistrza Miasta A. Kunt wyjaśnił, że w dniu 10 stycznia 2007 r. odbędzie się 
spotkanie z udziałem dyrektora NFZ, dyrektora szpitala, starosty powiatu, dlatego też 
do tego czasu należy wstrzymać się z określaniem terminu nadzwyczajnej sesji. 

 

Radny Powiatu A. Łaskawy poinformował, że w dniu dzisiejszym na sesji powiatowej 
przyjęto propozycję zorganizowania wyjazdowego posiedzenia Komisji Rady Powiatu 
do SPZOZ w Kostrzynie, a więc byłaby  możliwość ustalenia wspólnego terminu. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz udzielił głosu przedstawicielowi  Związku 
Zawodowego Pogotowia Ratunkowego, który zwrócił do Rady Miasta o udzielenie 
pomocy ze względu na trudną sytuację SPZOZ  i wprowadzeniem Ustawy o 
Państwowym Ratownictwa Medycznym z dniem 01.01.07 r., a tym samym 
pogorszeniem dalszego funkcjonowania  Działu Pomocy Doraźnej oraz Szpitalnego 
Oddziału Ratunkowego (pismo Zawodowego Pracowników Pogotowia Ratunkowego 
stanowi załącznik do nr  16 do protokołu ). 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż uczestniczył w spotkaniu z 
udziałem starosty i wojewody, na którym uzyskał informację o wysokości  zadłużenia, 
które wynosi 56 mln zł., a także o nie zawarciu kontraktów na prowadzenie oddziału 
ratunkowego i pediatrii. Ponadto zgłoszono wiele krytycznych uwag pod adresem 
władz szpitala.  

 

Burmistrz A. Kunt poinformował, iż po uzyskaniu informacji na temat nie podpisania  
kontraktów z NFZ przez SPZOZ w Kostrzynie, podjął niezbędne działania, polegające 
na wystąpieniu w tej sprawie do Wojewody. W piśmie tym, Wojewoda został 
poinformowany o istniejącym zagrożeniu na skutek obniżenia poziomu 
bezpieczeństwa mieszkańców Kostrzyna i okolic, w wyniku likwidacji tych 
oddziałów. Ponadto Burmistrz  poinformował, że zgodnie z obowiązującym trybem 
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sesję nadzwyczajną należy zwołać w terminie 7 dni od dnia złożenia wniosku.                  
W związku z tym, iż w najbliższym czasie wiele spraw będzie rozstrzyganych na 
spotkaniu dotyczącym kostrzyńskiego szpitala – Burmistrz zwrócił się do radnych o 
wycofanie wniosku. Nadmienił, iż uprawnienia do złożenia wniosku o zwołanie sesji 
nadzwyczajnej posiada również Burmistrz, a więc jeśli będzie taka potrzeba, to 
wystąpi do Rady Miasta z takim wnioskiem. 

 

Radny B. Samosionek wycofał wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej na temat 
kostrzyńskiego szpitala.  

 

Prezes O. Kłaptocz poinformował, że przedsiębiorstwo MZK Sp z o.o  w okresie 
poświątecznym zwiększyło częstotliwość wywożenia śmieci, tak więc problem 
dotyczący nie wywiezienia nagromadzonych odpadów komunalnych z pojemników na 
terenie miasta nie dotyczy MZK, tylko firmy „Laguna” zajmującej się również 
wywożeniem odpadów.  

 

Burmistrz A. Kunt dodał, że na stronie internetowej miasta, mieszkańcy zostali 
poinformowani, iż MZK Sp z o.o obsługują tylko 60% terenu miasta, a więc uwagi 
dotyczące przeładowanych pojemników na odpady komunalne powinny być 
kierowane do właściwych firm obsługujących dany teren. 

Ponadto Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, że od 2 stycznia 2007 r. w Urzędzie 
Miasta zatrudnieni będą : 

1) pan Andrzej Ksokowski – na stanowisku radcy prawnego, 

2) pan Zbigniew Biedulski – na stanowisku Z-cy Burmistrza Miasta 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się do Burmistrza Miasta o 
poinformowanie Rady o konkursach odbytych się w ostatnim  czasie. 

 

Burmistrz A. Kunt poinformował, iż w wyniku konkursu na dyrektora Szkoły 
Podstawowej Nr 4 wybrano pana Jarosława Szydełko. Zorganizowano również 
konkurs na dyrektora Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz Kostrzyńskiego Centrum Wspierania Biznesu, który nie 
został rozstrzygnięty. W związku z powyższym w najbliższym czasie będzie 
przedstawiana Radzie propozycja  innego schematu funkcjonowania tej jednostki. 

 

Radny K. Wojtala zaproponował, aby wnioski obu Komisji Rady odnoszące się  do 
materiałów sesyjnych, były omawiane na wspólnym posiedzeniu Komisji w celu 
osiągnięcia konsensu, co w konsekwencji usprawni pracę Rady na sesji. Radny 
zwrócił się do Przewodniczącego Rady, aby wziął pod uwagę fakt, że jest 
przewodniczącym całej rady i powinien współpracować ze wszystkimi, na tym samym 
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poziomie. Radny zauważył, że przykładem nierównego traktowania radnych, jest np. 
poddanie pod głosowanie w pierwszej kolejności wniosku Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów w sprawie utrzymania wynagrodzenia burmistrza miasta  
na wysokości dotychczasowej, a nie wniosku Komisji Społecznej o podwyższenie 
wynagrodzenia. 

 

Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż każdy radny może się z nim 
kontaktować, również telefonicznie. Natomiast wniosek w sprawie wynagrodzenia 
burmistrza został poddany pod głosowanie zgodnie z chronologią zgłoszenia wniosku  
na sesji. 

 

Radny K. Wojtala stwierdził, że wykreślnie z porządku obrad sesji projektu uchwały w 
sprawie ustalenia diet dla radnych, wyglądało tak, jak by radny wstydził się 
upublicznić wysokość otrzymywanej diety.  
 

 
 
 W związku z tym, że porządek obrad III sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
V kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  
zamknął obrady o godzinie 18.30. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 

 
 
 
 
 


